
Interpellation: Socialnämndens arbetsutskotts LVU-beslut av en 10 åring 
 
 
Bakgrund 
Lagen om vård av unga (LVU) syftar till att skydda barn som riskerar att fara illa. 
Kommunen har ett ansvar att säkerställa att placeringar sker i miljöer som är trygga och 
lämpliga för barnets utveckling och välbefinnande. 
  
Den 26 mars 2025 rapporterades det att en 10-årig pojke blivit omhändertagen enligt (LVU). 
Pojken placerades i ett familjehem där det också bor en man i 20-årsåldern som är dömd för 
sexualbrott mot unga pojkar och själv är placerad i familjehemmet.  
 
 
Med anledning av ovanstående ställer jag följande frågor till ordförande i 
socialnämnden Tuija Rönnback, Nystart Enköping: 
 

• Hur säkerställs tryggheten för barnet vid placeringar enligt LVU? 
Vilka rutiner och kontroller finns för att säkerställa att familjehem är fria från individer 
som kan utgöra en risk för barnets säkerhet, särskilt när det gäller personer dömda för 
sexualbrott? 
 

• Hur hanteras placeringar där olämpliga förhållanden upptäcks? 
Vilka åtgärder vidtas när det framkommer att ett barn omhändertaget enligt LVU har 
placerats i en miljö som kan vara skadlig eller farlig? 
 

• Vilka förbättringar planeras för att undvika liknande fall? 
Finns det planer på att stärka kontrollen eller förändra rutinerna för placeringar enligt 
LVU för att undvika att barn hamnar i riskfyllda miljöer? 
 

• Nu med nyvunna erfarenheter undrar vi Sverigedemokrater hur ordföranden skulle 
hantera motsvarande ärende om det dök upp på hennes bord idag? 
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